
 
PROTOKÓŁ  NR 100.2013 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 15 października  2013.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Beata Górecka       - zastępca kierownika wydziału UGK 
2. Marek Markowski -  kierownik wydziału ID  
3. Piotr Gołoś            - główny specjalista ds. infrastruktury drogowej 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacja nt. decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla  
    przedsiębiorstwa „Piotrostal” w Tłuszczu przy ul.Zaściankowej; 
3. Informacja na temat zestawienia raportów wykonanych prac bieżącej    
    konserwacji dróg gruntowych; 
4. Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 8 października 2013 rok; 
5. Sprawy różne, wolne wnioski; 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad.1 Protokół Nr 99.2013 z dnia 8 października 2013 roku został przyjęty. 
 
Ad.2  Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pani Beaty Góreckiej o udzielenie 
informacji  w sprawie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na 
realizacje przedsięwzięcia polegającego na „rozbudowa istniejącego punktu 
skupu metali o punkt zbierania i demontażu pojazdów wycofanych z 
eksploatacji oraz punkt odbioru zużytego sprzętu elektrycznego i 
elektronicznego na działce o nr ew.373/2 przy ul. Zaściankowej 1 w Tłuszczu.  
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Pani Beata Górecka poinformowała, że decyzji nie ma, na razie został złożony 
wniosek o wydanie tej decyzji. Mamy część dokumentów, mamy raport 
oddziaływania na środowisko i ten raport zraz z innymi dokumentami został 
wysłany do zaopiniowania do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i do 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Po otrzymaniu tych opinii i 
wypowiedzeniu się mieszkańców, którzy mają 21 dni na to, żeby się 
wypowiedzieć, będziemy pracowali nad tą decyzją.  
Obwieszczenia zostały opublikowane na stronie internetowej Urzędu, w 
gablocie w Urzędzie i w okolicach  Inwestora. Oddzielnym pismem 
powiadomieni zostali również bezpośredni sąsiedzi. 
 
Komisja po przeprowadzeniu dyskusji zwróciła się do Pani Beaty Góreckie, aby 
po otrzymaniu opinii o raporcie z powyższych instytucji, powiadomiła o tym 
Komisje Rady.  
 
Ad3. Pan Piotr Gołoś w odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 8 października 
2013 roku  udzielił informacji nt. parkingu przy PKP Jasienica i nt. zestawienia 
wykonanych prac na drogach gminnych w 2013 roku.  
Poinformował, że od 4 listopada 2013 roku ruszają prace związane z 
modernizacją linii kolejowej na trasie Warszawa – Sadowne i Gmina czyni 
starania, aby przy okazji tej modernizacji powstało miejsce na parkowanie 
samochodów. Udzielił również informacji odnośnie przebudowy przejazdów 
kolejowych na terenie gminy Tłuszcz.  
W  trakcie dalszej dyskusji poruszano tematy  związane min.  z kosztami 
remontów cząstkowym dróg, budową ulicy Leszczynowej łączącej ul. 
Napoleońską z ulicą Parafialną, równaniem dróg oraz określenia warunków dla 
projektanta dla nowo budowanej drogi.  
 
Odnośnie zestawienia  wykonanych prac na drogach gminnych, Pan Gołoś 
wyraził zgodę, że w przyszłości będzie zamieszczał w raportach i nazwę  drogi i 
numer drogi w danej miejscowości.    
 
Ad4. Pan Marek Markowski udzielił informacji na wniosek Komisji z dnia 8 
października 2013 r. odnośnie:  
 
1. braku odpowiedzi na pismo  mieszkańca osiedla Borki z dnia 27 maja 2013 
roku dotyczące szeregu rażących  nieprawidłowości  i sytuacji niezgodnych z 
normami budowlanymi, jakich dopuściła się firma budująca wodociąg na 
osiedlu Borki.  
Pan Markowski powiedział, że pozornie mogło to wyglądać na zbagatelizowanie 
tematu, ale tak nie było, ponieważ  Pan Pacuszka  zanim wystosował  
przedmiotowe pismo do Urzędu, kilka dni wcześniej telefonicznie przekazał mu 
wszystkie te uwagi i ustalono, że zostaną one  przekazane do nadzoru 
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inwestorskiego. Zgodnie z ustaleniami pomiędzy obydwu Panami, Pan Pacuszka 
dzień później przesłał drogą e-mailową  zdjęcia, które następnie Pan Markowski 
przesłał do inżyniera kontraktu. Część tych zdjęć została jeszcze osobiście 
przekazana inspektorowi drogowemu podczas wizyty w Urzędzie.  
W związku z tym że zostały podjęte wcześniej w tej sprawie czynności, zanim 
wpłynęło to pismo, to Pan Markowski uznał, że nie musi udzielać już na nie 
pisemnej odpowiedzi tym bardziej, że inwestycja nie została jeszcze zakończona 
i nie było odbioru końcowego.     
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że z uzyskanych  od Burmistrza 
informacje odnośnie złożonych wniosków do budżetu gminy na 2014 rok  
wynika, że w tej chwili trwają prace nad tym wnioskami i Burmistrz  nie może 
jeszcze w tym temacie udzielić konkretnej informacji.  
 
Ad5. Do Komisji wpłynęło pismo od Rzecznika Dyscypliny Finansów 
Publicznych informujące o podjętym Zarządzeniu z dnia 7 października 2013 r.  
o zwrocie zawiadomienia o ujawnionych okolicznościach wskazujących na 
naruszenie dyscypliny finansów publicznych w Centrum Kultury, Sportu 
Rekreacji w Tłuszczu, załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja przeprowadziła dyskusję w tym temacie i stanowisko w sprawie tego 
pisma zajmie po zasięgnięciu opinii radcy prawnego zatrudnionego w Urzędzie. 
 
Do Komisji wpłynęło pismo od Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Wołomnińskiego stwierdzające, że bezzasadne są stawiane zarzuty przez firmę 
ELVIR E i W.Wirscy Spółka Jawna, dotyczące opieszałości  w wydawaniu 
opinii i decyzji przez organ  administracji publicznej.  
Pismo wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. 
 
Ad.6.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 18 października 
2013 roku godzina 8.30. 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                               
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pok.38  
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia  16 października   2013 r.  
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